
 
 
 
 
Verzoek van: M. Vreedeveld, PvdA 
 
om het ingekomen stuk: Klachtenbrief ingekomen op 21-9 2022 behandeld in de 

raadsvergadering van 27-10-2022 
 
te behandelen in de commissie Sociaal domein van 29 november 
 
 
Motivering voor commissiebehandeling 
Het aantal mensen met verward gedrag is opnieuw gestegen.  
Nabellen leert dat politie vaak op dezelfde adressen aanrijdt en daar eigenlijk niet op 
ingesteld is. Ook de Woningbouwcooperatie ziet een toename en geven bovendien aan dat 
maatregelen nemen veel tijd kost en dit vaak zijn weerslag heeft hebben op omwonenden. 
Dit leidt tot onrust en een onveilig gevoel en in een aantal gevallen tot onveilige situaties en 
tast het woonplezier aan. De klachtenbrief van bewoners is daar een voorbeeld van. Voor 
omwonenden  duurt een aanpak, lees dossier opbouw vaak lang waardoor niet alle overlast 
meer wordt gemeld. Aldus de Woningbouwcoöperatie.  
De Woningbouw coöperatie boekt met de aanpak succes in wijken om overlast te beperken 
maar ernstige  overlast blijft een groeiend probleem. 
Daarom de volgende vragen 
 
Vragen voor het college 
 
 
Wat kan er gedaan worden om de situaties rondom het groeiend aantal mensen met 
verward gedrag, vaak zorgmijders beheersbaar te houden?  M.n voor de direct 
omwonenden. Overlast houdt vaak lang aan. Is er bijvoorbeeld regelmatig onderling 
overleg?. 
 
Hoe krijgt de gemeente tijdig inzichtelijk dat afnemende socialisatie leidt tot veiligheids of 
gezondheidsrisico’s (verwaarlozing) voor de direct betrokkenne, vaak een zorgmijder. 
M.a.w. Kan er nog voldoende en passende hulp worden geboden als ambulante hulp 
moeilijk is te bieden, zoals bijvoorbeeld bij zorgmijders het geval is.  
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